



# 銀獎 Silver Award

## 學校:中學 Schools : Secondary



### 聖公會李福慶中學 S.K.H. Li Fook Hing Secondary School

本校曾舉辦多項環境教育活動，如以物易物活動、課室回收計劃、種植活動和到長洲及筲箕灣避風塘推廣可再生能源等。學校亦使用廢棄的鐵路枕木興建學校設施如生態水池、戶外蝴蝶園，並由風力和太陽能發電。此外，天台花園和停車場種植了攀緣植物，使溫度稍降。

Many environmental education activities were organized, including “items for items”, “classroom-based recycling scheme”, planting activities and promoting the renewable resources at Cheung Chau and Shau Kei Wan Typhoon shelter, etc. Moreover, an ecologically sustainable pond, an outdoor butterfly garden and a roof garden built by waste railroad crosstie were sustained by wind and solar energies. Climbing plants also form a canopy over the roof garden and car park for reducing the temperature.



學生向長洲的商戶推廣可再生能源  
Students were promoting renewable resources to shopkeepers in Cheung Chau



學生在筲箕灣避風塘推廣可再生能源  
Students were promoting the renewable resources at Shau Kei Wan Typhoon shelter



學校舉辦的以物易物活動情況  
The grand occasion of the event : “items for items”



課堂中，利用太陽能煮食  
In the class of science, students cooked by using sun-light